
NEDRE HEER VEL 
 
Årsmøte onsdag 29 mars 2023, kl 19.00, 
 
Sted : Heer Grendehus  
 
Dagsorden med referat 
 

1. Valg av møteleder, referent og 2 representanter til å skrive under protokoll 
Møteleder: Ottar Hellenes 
Referent: Wenche Skau 
2 representanter til å skrive under protokoll: Rino Memo og Åge Bertheussen 

 
Tilstede: 13 stk + 3 fra styret 

 
2. Godkjenning av innkallingen 

Godkjent 
 

3. Godkjenning av dagsorden 
Godkjent 

 
4. Årsmelding 2022 ( se lenger ned i dagsorden)  

Godkjent 
 

Merknad om at Haktor Slåke var på årsmøte 03.05.2022 - dette står i referatet til årsmøte 
2021 

 
5. Regnskap og budsjett (vedlagt) 

Godkjent 
 

6. Valg (styre og valgkomite)  
Ronnie Babigumira og Atle Fretheim fra valgkommiteen har gjort et godt arbeid i vinter for å 
prøve å få nye medlemmer til styret. Det var ingen i vellet som ønsket å stille, Ottar Hellenes 
og Stig-Andre Kristiansen ble derfor begge gjenvalgt for ny periode. 

 
7. Orientering om Heer Antennelag. 

Stig-Andre Kristiansen er vellets representant i antennelaget. 
Antennelaget er et innkjøpssamarbeid hvor man har fremforhandlet en god fastpris. 
Daglig leder er Thor Heyerdal. 
Avgiften vi nå betaler er en nedbetaling av den oppgraderingen som ble gjort for 4 år siden. 
Tjenesten oppleves god og stabil med få uheldige episoder/nedetid. 
Homenet er gode på support og man får raskt tilbakemelding/hjelp når man trenger det. Det 
anbefales å ta direkte kontakt med Homenet når man trenger hjelp, alternativt kan man 
kontakte Thor eller Stig. 
Kart over hvor kablene går finnes hos Homenet. 
Noen trafoer står fortsatt igjen - disse kan fjernes når tilhørighet, drift og ansvar er avklart. 

 
8. Styret orienterer om drift, henvendelser, fellessaker (trefelling, drenering, solceller på tak, ) 

Dugnad - planlegger 1-2 dugnader i løpet av vår/sommer 2023. Innkalling kommer på 
facebook og epost (lapp i postkassen til de som ikke har dette) Fint med innspill til 
fellesarealene. 



Trær/vegetasjon - søknad på kommunenes hjemmeside. Jan Erik Ørnlund har kanskje oversikt over 
en befaring kommunen har gjort tidligere. 
Bruk av stier - noen stier går over privat tomt - noen synes dette er helt greit, andre ikke. Må være 
opp til hver enkelt om det ønsker å gjøre noe med dette. 
Grøntgruppa? Kan de gjøre noe??? 
 
Brøyting. Innhente anbud fra Henry Fjellstad? Mange er misfornøyde med brøytingen i vinter. 
 
Solceller - er innhentet uttalelse fra kommunen. Solceller er ikke søknadspliktig så lenge det ikke 
utgjør noen fasadeendring. Det betyr at solcellene må legges helt flatt på taket. Her kan det bli noen 
utfordringer i fbm renhold, blader og snør som må fjernes fysisk da det ikke er noen avrenning. 
 
Drenering - hvert hus er ansvarlig for drenering på sin eiendom - har kan det vært lurt å snakke med 
naboene og evt samkjøre utbedringer. 
 
 
 
 
 
 
Signatur/dato 
 
 
 
 
Rino Memo       Åge Bertheussen 


